
ÅRSMØTEPROTOKOLL 2023 
Fra Årsmøte i Vestnes Småbåtforening  

Tirsdag 28. februar 2023, kl. 19:00 – 21:00  

Foreningsleder Odd Jarle Talberg ønsket årsmøtedeltakerne velkommen og innledet 

årsmøtekonstitueringen i tråd med vedtektene. 

Saksliste 

1  Godkjenning av møteinnkalling.     

Vedtak: Årsmøtet godkjente innkallingen uten merknader. 

2  Godkjenning av fremmøtte medlemmer.  

Medlemslisteavkryssing.  

Vedtak: 15 fremmøtte stemmeberettigede medlemmer ble godkjent, ingen fullmakter 

3  Godkjenning av forretningsorden/saksliste. 

Vedtak: Sakslisten ble godkjent uten merknader. 

4  Valg av ordstyrer (møteleder). Forslag på Odd Jarle Talberg. 

Vedtak: Odd Jarle Talberg ble enstemmig valgt til møteleder og ledet årsmøtet videre. 

5 Valg av sekretær/referent. Forslag på Hallvard Tennøy. 

Vedtak: Hallvard Tennøy ble enstemmig valgt til sekretær/referent. 

6  Valg av tellekorps. Forslag på Jan Inge Holmem og Jens Williksen. 

Vedtak: Jan Inge Holmem og Jens Williksen ble enstemmig valgt. 

7 Valg av 2 medlemmer til å underskrive protokollen. Forslag på Håvar Fiskå og Bjørn Bauer. 

Vedtak: Håvar Fiskå og Bjørn Bauer ble enstemmig valgt.   

8 Årsmelding frå styret (sendt ut i innkallingen).  

Odd Jarle Talberg gikk gjennom årsmelding fra styret, fra havnesjefen og fra husansvarlig. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente enstemmig årsmeldingen.  

9 Årsregnskap.   

Styreleder Odd Jarle Talberg med innspill frå kasserer Lars Øyvind Baltzersen, gikk gjennom 

det reviderte regnskapet for 2022. Styreleder / kasserer besvarte også spørsmål fra årsmøtet. 

Regnskapet for 2022 viser at VSBF pr. 31.12.2022 fortsatt er utan gjeld. På innskuddssiden 

har vi på tre konti til sammen kr. 1.310.695,73. Driftsresultatet i 2022 ble positivt med      

kr. 370.646,13.  

Vedtak: Årsmøtet godkjente enstemmig det reviderte regnskapet for 2022.  



 

 10 a) 

Orientering om Søblomsten og Fiskerihavnprosjektet. 

Styreleder innledet, Ottar Åre og  Stein Bergheim orienterte vedr. Søblomsten og    

Fiskerihavnprosjektet. 

Orienteringssak.  

 

b) 

Plan for bryggeutviding. 

Styreleder orienterte vedr. plan for bryggeutviding for å forbedre / skifte ut deler av 

gjestebrygga vår samtidig med utviding av A-brygga. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente enstemmig forslaget.  

 

 

11 Eventuelle saker frå medlemmene (3 saker innkommet innen fristen, alle frå Asle Klock). 

 

a) 

Vi har ei kjempebra gjestehamn med nesten alle fasilitetar. For å gjere ho enda meir attraktiv  

foreslår eg å få på plass avfallssortering herunder  

eigen konteiner for • plast • metall • glas • papp/papir 

Vedtak: I tillegg til eksisterende container er matcontainer utplassert. Container blir sortert i 

Øveråslia. 

 

b)  

Også småbåtparken blir elektrifisert framover.  

Eg foreslår at Vestnes Småbåtforening kontaktar Møre og Romsdal fylkeskommune med 

spørsmål om det er mogleg å søke om økonomisk støtte til å etablere ladestasjon for båt. Eg 

forventar naturlegvis ikkje at dette kjem på plass i år, men eg vil at vi skal ta mål av oss til å 

vere av dei aller første hamnene i Møre og Romsdal som får dette på plass. 

Vedtak: Styre har tatt kontakt med Vestnes kommune, og varslet at det etter hvert vil bli 

behov for ladepunkt til småbåter. Dette kan samordnes med Søblomsten. 

 

c)  

Til orientering kan eg dessverre ikkje legge til flytebrygga med diesel-pumpa utan først å 

sjekke tidevasstabellen. Det ville ha vore supert om det vart litt djupare der slik at vi enkelt 

kan bunkre når som helst. 
Vedtak: Styret har kontaktet Molde og Romsdal Hamn, de vil helst ikkje mudre i dette 

området.  

 

 

12a Medlemsavgift / båtplasstariffer / strømtariffer for 2023. 

Styreleder orienterte. 

Styret sitt forslag til vedtak: 

Båtplasstariffer, strømtariffer, og lokal medlemsavgift blir beholdt uendret fra 2022 til 2023. 

Medlemsavgiften til KNBF blir uendret kr. 150,- i 2023. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente enstemmig styret sitt forslag. 



 

12b Tariffer for gjestehavn/bobil for 2023. 

Styreleder orienterte. 

Styret sitt forslag til vedtak: 

Priser og betingelser for gjestehavn blir holdt uendret frå 2022 til 2023. Priser for bobilleie er 

samordnet med prisene for Livneset. Tilgang til sanitæranlegget er priset til kr. 25,- og strøm 

til kr. 50,- pr. døgn. 

Vedtak: Årsmøtet godkjente enstemmig styret sitt forslag. 

 

13 Årsmøtevedtak om driftsbudsjett for 2023.  

Styret sitt årsmøteforslag om driftsbudsjett for 2023 ble lagt frem for årsmøtet.  

Vedtak: Årsmøtet godkjente enstemmig det fremlagte driftsbudsjettet for 2023, med sum 

inntekter pålydende kr. 957.000,- og sum driftskostnader pålydende kr. 588.200,-. Overskudd 

kr. 368.800,-. 

 

14a) Valg av seks til åtte (6-8) styremedlemmer inkl. varamedlemmer.  

Styreleder presenterte forslaget fra valgkomiteen. Fra det sittende styret er Odd Jarle 

Talberg, Roberth Opsahl-Engen, Lars Øyvind Baltzersen og Bjørn Magne Ås på valg, og 

Valgkomiteen har foreslått at de velges for 2 nye år. Hallvard Tennøy, Kenneth Vik, Åge Vikås 

og Odd Hatlen er ikkje på valg.     

 

Vedtak: Årsmøtet valgte enstemmig følgende nye styremedlemmer for 2 år: 

                                                                                                                                         

Odd Jarle Talberg   valgt for 2 år     (gjenvalgt) 

                                                                                                                                                                                       

Roberth Opsahl-Engen  valgt for 2 år (gjenvalg) 

Lars Øyvind Baltzersen  valgt for 2 år (gjenvalg) 

Bjørn Magne Ås  valgt for 2 år (gjenvalg) 

 

Hallvard Tennøy   1 år igjen (ikkje på valg)                                                                                                                 

Kenneth Vik   1 år igjen (ikkje på valg) 

Åge Vikås   1 år igjen (ikkje på valg) 

Odd Hatlen   1 år igjen (ikkje på valg) 

 

14b) Val av funksjoner i og utenfor styret jf. Vedtektene pkt. §13.2, valgt for 1 år: 

  

Styreleder      Odd Jarle Talberg  

 Kasserer      Lars Øyvind Baltzersen  

Havneansvarlig/Info Marina/fakturering/nestleder Roberth Opsahl-Engen  

Havnehusansvarlig / husleiefakturering   Hallvard Tennøy og Åse Rypdal 

Bryggetilsyn/vanntilførsel/lagercontainer  Kenneth Vik, Åge Vikås og Odd Hatlen 

Tilsyn med uteområde og containertømming  Jens Williksen   

Strømsøyletilsyn og strømavlesning   Torbjørn Letrud 

Datatilsyn / nettkoordinering    IT Leveranse / Jan Inge Holmem 

  

Vedtak: Enstemmig vedtatt av Årsmøtet. 



14c) Valg av 2 lagsrevisorer:  

Styreleder presenterte Valgkomiteen sitt forslag: 

Terje Holseter blir gjenvalgt for 1 år,  Hallvard Aas blir gjenvalgt for 1 år 

Vedtak: Årsmøtet valgte enstemmig Terje Holseter og Halvard Aas som lagsrevisorer. 

14d) Valg av valgkomite på 3 medlemmer: 

Styreleder presenterte sitt forslag: 

Pål Sivertsen (ikkje på valg), Finn Flølo (ikkje på valg) og Olav Inge Eidhammer (ikkje på valg). 

Vedtak: Årsmøtet valgte enstemmig følgende valgkomite: Pål Sivertsen (1 år igjen) og Finn 

Flølo (1 år igjen) og Olav Inge Eidhammer (1 år igjen) i valgkomiteen. 

Årsmøtet avsluttet kl. 21:00 

Hallvard Tennøy 

Årsmøtereferent 

……………SIGNATUR……………………………………….. 

Vestnes, 28.02.2023 

Protokollunderskrift, Bjørn Bauer: 

Protokollunderskrift, Håvard Fiskå: ……………SIGNATUR………………………………………. 


